
Spory o miedzę – rozmowa z prof. Pawłem Swianiewiczem w Kwartalniku
Ziemi Słupskiej 

Kontekstem rozmowy z profesorem Pawłem Swianiewiczem, dyrektorem NIST jest kolejna faza walki o tereny pomiędzy Słupskiem i
okolicznymi gminami (Redzikowo oraz gminą Słupsk). 20 grudnia 2024 roku Rada Miasta Słupska podjęła uchwałę o zamiarze
kolejnego rozszerzenia granic Słupska. Po raz piąty miasto próbuje kosztem Gminy Redzikowo zwiększyć swoje tereny. Słupsk chce
również przejąć tereny Gminy Kobylnica. Również Rada Miasta Ustki na listopadowej sesji zagłosowała za zmianą granic
administracyjnych miasta i włączeniem Przewłoki (Gmina Ustka) do miasta i zdecydowaną większością głosów przyjęli projekty
rozpoczynające procedurę zmiany granic oraz wprowadzające konsultacje społeczne z mieszkańcami Ustki.

– Sądzę też, że czas wprowadzania zmian granic powinien być ograniczony. Nie jest właściwe dokonywanie ich w trakcie kadencji
władz samorządowych. Taka zmiana w połowie kadencji powinna w zasadzie skutkować nowymi, przedterminowymi wyborami organów
samorządu we wszystkich gminach dotkniętych zmianą. Dlatego dużo rozsądniej ewentualne zmiany ograniczyć do okresu przełomu
kadencji. Dawałoby to też większą stabilizację w realizacji strategii rozwojowych przez samorządy. W przypadku gdy zmiana granicy
powoduje wyraźny uszczerbek w budżecie którejś z gmin, należałoby określić mechanizm przynajmniej czasowej rekompensaty tej
straty – mówi w wywiadzie profesor.

Cały wywiad do przeczytania w drukowanej wersji pisma. https://tramwajslupski.pl

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

